

Fællesbestyrelsesmøde torsdag d. 20.marts 2025 kl. 17 – 19
Personalerummet

Dagsorden

MØDEDELTAGERE:

Forældrerepr.:

Anita Yndal Brandt

Pædagoger: Tine Østertoft

Dorthe Greve

Heidi C. Johansen

Heidi Aabrandt

Jacob Højbjerg Pedersen

Jimmy Malling

Lars Laage Jessen

Laura Mark Aarestrup

Natascha Lindharth Krogshave

Carina Watson Sixhøj

Medarbejderrepr.:

Lærere: Anja Møller

Elevrepr.:

Formand: Isabel

Næstformand: Sally

Mødeleder: Lars

Referent: Anja Møller

Skoleleder: Annette Fuglsang

BH + SFO-leder:

Janine Wright-Jørgensen

Afbud: Janine, Tine, Heidi C.J., Laura

Punkt 1	Meddelser	15 min
Formanden		
Skoleleder		
Børnehuset	Helle Greve hjælper to dage om ugen i Børnehuset frem til sommerferien. Dette giver en ekstra udgift. SFOen er udfordret ved sygdom, da der kun er tre faste pædagoger som også arbejder i skoledelen. I skolen har personalet haft et møde om co-teaching. Næste år arbejder vi i 1.-2.kl med co-teacing, 3./4. klasse er sammenlagt. Oplysninger ang næste skoleår meldes bredt ud senere, når vi er klar.	
Medarbejderne		
Elevrådet	Arbejder med at få eleverne til at toiletterne rene. Og affaldsindsamling på skolens område.	

Punkt 2	Økonomi/internt budget	10 min
Ansvarlig:	AF	
	Der slås en stilling op som pædagogmedhjælper til børnehuset og en pædagog til SFO, samt en lærer til skolen pr. 1.august. Annette fremviste et forslag til internt budget.	

	Annette skal huske at tjekke hvad der sker med penge der er indbetalt til skolens mobilpay.
Punkt 3	Lejrskole 10 min
Ansvarlig:	AF
	Vi har tradition for at 6. klasse tager til Bornholm på lejrskole. Hvis vi får gældssanering og vores økonomi er til det, kan vi fortsætte med dette. Debat om dette, flere vil helst ikke aflyse/afskaffe lejrskolen. Evt. kan Støtteforeningen give tilskud til en lejrskole. Punktet tages op igen. Annette skriver information på Aula.

Punkt 4	Ansættelsesudvalg 10 min
Ansvarlig:	Dorthe Greve
	Ansættelsesudvalg: Dorthe, Lars og Jimmi.

Punkt 5	Klub 2 20 min
Ansvarlig:	alle
	Vi fik ingen ansøgere til "stillingen" som frivillig. Vi forsøger med en annonce igen. Lars tager kontakt til Heidi ang. genopslag - opslaget sendes rundt på Aula til gennemsyn.

Punkt 6	Undersøgelse af tilvalg og fravalg af Espe skole 30 min
Ansvarlig:	Natascha
	Undersøgelse af tilvalg og fravalg af Espe skole. Jeg kunne godt tænke mig at vi mere aktivt begyndte at arbejde på at promovere vores skole, og derfor kunne jeg godt tænke mig at vi lærte vores forældre og deres ønsker/holdning til Espe skole bedre at kende(kan ske via spørgeskema). Det kræver en arbejdsgruppe forestiller jeg mig. PR-projektgruppe: Natascha, Dorthe og Lars - Natascha er tovholder. Alle tænker - indput sendes til Natascha.

Punkt 7	Årsfesten. 10 min
Ansvarlig:	Natascha
	Hvad er planer for årsfesten, og hvilke forberedelser skal der laves. Jeg vil gerne igang med at få forberedt det, så vi er lidt mere på forkant i denne omgang. Anja kontakter de lærere der står for Årsfesten med henblik på at kontakte bestyrelsen hvis der forventes noget af dem.

--	--

Punkt 8	Generalforsamling 10 min
Ansvarlig:	Natascha
	planlægning af vores generalforsamling, og promovring af denne, så vi kan få skabt noget opmærksom på den og lokket flere til generalforsamlingen. Vi har generalforsamling hvert andet år. Næste generalforsamling forår 2026.

Punkt 9	Evt. 5 min
Ansvarlig:	alle
	Praktisk Der er 2 møder tilbage i år, hvem sørger for det praktiske? Anita er ansvarlig for praktisk til næste møde. Annette ansvarlig for praktisk til sidste møde. Dorthe udarbejder et forslag til Princip for forældrerådsarbejde. Lars informerede om 2./3. klasses klassearrangement - der var god opbakning. Der var god energi alle havde lyst til at deltage. Der var et ønske om et opfølgningsmøde på sammenlægningen. Evt. inden påskeferien.

Punkter til næste møde d. 23.04.2025: